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ł) Treść wniosku:

Wnioskuię o zmianę organizacji ruchu w ciągu ulicy Działkowej w
Nakle nad Notecią w obrębie nieruchomości 1 i 3 ( budynki

wielorodzinne) w celu wyznaczenia miejsc parkingowych dla osć»b

niepełnosprawnych mających uprawnienie wynikające z orzeczenia o

niepełnosprawności oraz posiadających kartę parkingową.

Jednocześnie postuluję aby w sytuacji zbliżającej się realizacji

wniosku SM 11 w Nakle nad Notecią dotyczącego remontu ulicy

Kazimierza Wielkiego w Nakle uwzględniono odpowiednią do

przepisów ilość miejsc parkingowych wzdłuż ulicy przy budynkach

wielorodzinnych (od ulicy Działkowej do basenu) oraz zatoczce

parkingowej przy skiepie spożywczym.

2) Uzasadnienie istotnego znaczenia dla gminy i jej mieszkańców:

Uważam, że należy dbać o dobre warunki dla osób nie posiadających

dobrej kondycji zdrowotnej, osób niepełnosprawnych.



ła komfort mieszkania w orzyjaznym otoczeniu, moim zdaniem, wpływ
ma nie tylko jego ładny wygląd ale też jakość warunków w którycn żyiem:v.

Przy zdecydowanie większej ilości aut w obecnych czasach oraz wejście
w wiek senioralny osób urodzonych w latach 50 tych XX wieku tj. latach
wyżu demograficznego a zamieszkujących stare osiedla, budowane w

Iatach70-80 tych, które nie były dostosowane do tak powszechnej jak
obecnie motoryzacji, zdecydowanie brakuje miejsc parkingowych.

Problemem osób niepełnosprawnych jest zatem znalezienie w ogóle
wolnego miejsca parkingowego, nie marząc już o tym, żeby było jak
najbliżej wejścia do budynka.

Stąd mój apel o nie pozostawanie obojętnym na los ludzi potrzebujących
naszego wsparcia.
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